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ROMÂNIA 

JUDEŢUL CONSTANŢA 
MUNICIPIUL CONSTANŢA 

CONSILIUL LOCAL 
 

 

 

 

     PROCES-VERBAL 

   
 
 

În conformitate cu prevederile art. 138, alin. 13 din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, se întocmește 

procesul-verbal încheiat astăzi, 26.05.2023, în şedinţa ordinară a Consiliului local 
al municipiului Constanţa convocată prin Dispoziția nr. 1361/19.05.2023 a 

primarului municipiului Constanța. Ședința se desfășoară prin mijloace 
electronice, pe o platformă online de videoconferință. 

  

 La ședință participă:  27 de consilieri (Andrei Mihaela, Arghirescu Adriana, 
Avătavului Costin-Valeriu, Badea Aura–Cerasela, Caragheorghe Dumitru, 

Casimceali Ateș, Cocargeanu Florin-Daniel, Constantin Nicolae, Dede Perodin, 
Dobre Ioana–Claudia, Garip Mirela, Georgescu Daniel, Iacob Florin-Cătălin, Iulian 
Călin, Liviu Merdinian, Mihăilescu Cristian, Nazîru Alexandru-Marian, Nicolae 

Irinela, Ochiuleț Mihai, Omocea Cristian, Popescu Cristiana, Răsăuțeanu Costin-
Ioan, Rusu Ionuț, Stavăr-Vergea Romeo, Tatu Daniel-Gigi, Tincu Cristian, Tulică 

Marius) din 27 de consilieri în funcție, dl. primar Vergil Chițac și d-na secretar 
general Fulvia-Antonela Dinescu. Ședința este condusă de doamna consilier 
Mihaela Andrei numită președinte de ședință prin HCL nr. 134/2023.  

 
D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 

Bună ziua dragi colegi! Declar deschisă ședința ordinară a Consiliului local 
Constanța din data de 26 mai 2023.  

O rog pe doamna secretar general să facă prezența.  

 
       D-na Fulvia Antonela Dinescu  – secretar general 

Bună ziua! Voi da citire listei de prezență. 
 (se face prezența)  
Sunt prezenți 26 de consilieri, lipseşte domnul Călin Iulian. 

 
D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 

       Supunem la vot ordinea de zi! 
Cu 26 de voturi pentru, proiectul ordinii de zi a fost aprobat. 
 

Supunem la vot proiectul ordinii suplimentare! 
Vă rog să votaţi! 

Cu 25 de voturi pentru şi 1 împotrivă (dl. Florin-Daniel Cocargeanu) proiectul 
ordinii suplimentare a fost aprobat. 

Domnul primar ne va prezenta raportul privind starea economică, socială şi 

de mediu a municipiului Constanţa pe anul 2022. 
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 Dl. Vergil Chiţac – primar 

 E un document obligatoriu conform Codului administrativ. 
 E adevărat că am întârziat puţin pentru că trebuia prezentat până la 31 

martie, deci la sfârşitul primului trimestru însă însărcinat cu treaba aceasta a fost 
domnul viceprimar Cocargeanu şi după ce dumnealui nu a mai funcţionat, i-am 
retras atribuţiile a trebuit să reconsiderăm puţin. 

 Documentul este amplu, este public, pus la dispoziţia tuturor şi în primul 
rând interesează pe constănţeni dar e adresat mai mult investitorilor în oraş. 

 Din perspectiva atragerii de bani europeni prin proiecte finanţate şi semnate 
cred că a fost un an fast şi cifrele sunt prezentate acolo. În momentul de faţă 
încă mai contractăm proiecte, cred că depăşim 700 milioane de euro ca fonduri 

contractate însă aşa cum spuneam sunt un tip realist, în Constanţa am avut tot 
timpul proiecte pe hârtie dar care din păcate nu s-au materializat şi vă aduc 

aminte numai, să vă dau două exemple, pe hârtie şi pe poze am avut un CET 
acum câţiva ani buni cu care s-a şi defilat în campania electorală când am ajuns 
aici nu am găsit nimic  în privinţa asta iar acum suntem în faza în care licităm 

deja proiectarea şi execuţia după ce de la Uniunea Europeană avem o finanţare 
de peste 100 de milioane de euro. 

 Tot pe hârtie am avut stadionul Farul Constanţa, care apărea ca o navă şi 
tot aşa s-a folosit în campania electorală şi se prezentau poze constănţenilor care 

oameni de bună-credinţă au crezut, când am venit aici nu am găsit nimic Acum 
suntem în situaţia în care avem o hotărâre de Guvern finanţată, mă rog, care 
aprobă finanţarea, este un proiect finanţat prioritar de Ministerul de finanţe, ne 

apucăm în câteva zile să îl demolăm şi deja ştim câştigătorul proiectării şi 
execuţiei, deci cel mai probabil în toamna aceasta ne apucăm de execuţie şi 

exemple ar mai putea fi, astea cred că sunt cele mai elocvente. 
 Deci sunt optimist dar rezervat pentru că e o cale lungă, e adevărat că e 
foarte important să obţinem finanţarea fără bani nu putem face nimic, dar din 

momentul în care obţinem finanţarea până când îl implementăm fizic, abia atunci 
putem spune că am absorbit bani europeni, deocamdată sunt bani potenţiali dar 

e foarte important. 
 În 2022 am reorganizat şi reformat numeroase domenii de activitate. 
 Cred că am intodus instituţii credibile, precum Organizaţia de management 

a destinaţiei Mamaia - Constanţa, Administraţia fondului imobiliar, ultima regie, 
ultimul mohican al administraţiei publice din România, Regia autonomă de 

exploatare a domeniului public şi privat, am transformat-o cum era şi normal în 
societate comercială, acum o punem pe baze sănătoase şi avem toată credinţa 
că va funcţiona mult mai bine. 

 Ca un exemplu aşa să ştiţi şi dumneavoastră, ce să caute într-o regie care 
este guvernată după 109 guvernanţa corporatistă şi îi pui indicatori de 

performanţă Henri Coandă care este o prestaţie socială, un mixt din care nu 
înţelegea nimeni nimic, o facem societate comercială în adevăratul sens al 
cuvântului. 

 De asemenea societatea Termoficare Constanţa, Clubul Sportiv Municipal 
care uitaţi-vă ce succes are pe toate liniile şi e una din deciziile bune pe care le-

am luat. 
 Prin intermediul Programului Naţional de Redresare şi Rezilienţă am depus 
un număr de 31 de proiecte de finanţare în valoare de aproape 2 miliarde de lei. 

 În zona culturii, spicuiesc, a fost un an reuşit s-au iniţiat lucrări de 
consolidare şi renovare a clădirii Teatrului de stat Constanţa şi s-au creat 

premizele pentru obţinerea unor lucrări similare pentru Teatrul Naţional de Operă 
şi Balet “Oleg Danovski”.  De altfel Teatrul de Stat, fostul Teatru Fantasio vedeţi 
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şi dumneavoastră că prinde contur, deci vorbim acum de infrastructura de 

cultură. 
 Prin intermediul direcţiei de profil s-a susţinut şi finanţat organizarea a 46 

de evenimente cu participarea a peste 100 000 de persoane. 
 Asistenţa socială, ducem mulţi bani din buget spre componenta asta socială 
dar trebuie să facem lucrul ăsta, să îi ţinem pe toţi lângă noi, să nu lăsăm pe 

nimeni în urmă. La 31 decembrie anul trecut în evidenţa Direcţiei generale de 
asistenţă socială se aflau 185 de persoane singure beneficiare de ajutor social, 

62 de familii beneficiare de alocaţie, am avut 43 de cereri pentru programul 
Infant, 30 000 de beneficiari de tichete valorice şi lista ar putea continua. Din 
păcate ducem mulţi bani spre zona asta socială şi pe serviciile publice pe care 

trebuie să le acordăm şi când te uiţi pe buget, vezi că atunci când dai toate 
cheltuielile la o parte şi te uiţi şi la venituri rămâne un spaţiu foarte mic pentru 

capital, pentru dezvoltare. Ăsta a fost motivul pentru care am insistat să facem 
împrumutul pentru o finanţare şi pentru cheltuielile neeligibile de la proiecte. 
 Urbanism, suntem foarte aglomeraţi, e adevărat că depăşim deseori 

termenele, nu cu mult, cred că înainte erau depăşiri mai mari, asta în condiţiile 
în care ne-au plecat mulţi oameni şi în ciuda faptului că am scos la concurs 

posturile, nu se prezintă nimeni, avem o lacună de urbanişti pentru că nu mai 
vrea nimeni să vină la concurs şi noi creăm premisele, dar uitaţi că nu se ocupă 

posturile, prin urmare facem orice cu ceea ce avem. 
 Spaţiile verzi, cred că în anul 2022 s-a observat o îmbunătăţire a activităţii 
de întreţinere a spaţiilor verzi, de plantare de fond, de igienizare, am reorganizat 

mai bine activitatea, în sensul în care Confort Urban a preluat tot ce înseamnă 
spaţii verzi pe drumuri, mă refer la aliniamente, mă refer la scuaruri, tot ce au ei 

şi cele două companii au reîmpărţit teritoriul Constanţei. 
 Am reuşit să recalculăm tarifele, era normal să fie aşa şi în felul ăsta toată 
lumea e mulţumită şi cred că s-a văzut o îmbunătăţire. 

 Poliţia locală, eu sunt foarte mulţumit cum funcţionează Poliţia locală, e un 
factor prezent în stradă, e un factor de descurajare a comportamentelor 

antisociale, acolo chiar se munceşte, acolo chiar e disciplină şi intervenţia lor e 
vizibilă. 
 Sport şi tineret şi evenimente, vedeţi şi dumneavoastră câte evenimente am 

organizat, vedeţi numai ce s-a întâmplat în perioada asta, dar anul trecut cred că 
a fost mai bogat în evenimente pentru că anul ăsta am avut nişte constrângeri 

bugetare, s-a supărat pe mine domnul viceprimar Rusu, dar a înţeles până la 
urmă. 
 Fiscalitatea, impozite şi taxe, suntem la un nivel de colectare foarte mare, 

peste 95%, SPIT-ul funcţionează bine, este informatizat, comunică cu populaţia, 
am încredere în ceea ce se întâmplă acolo. 

 Repet, este o prezentare pe scurt, documentul in extenso îl găsiţi pe 
internet. 
 

D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Are cineva vreo întrebare? 

 Mulţumim domnule primar! 
 
 Dl. Iulian Călin – consilier local 

 Îmi cer scuze, am reuşit şi eu să mă conectez acum. 
 

 D-na Fulvia Antonela Dinescu  – secretar general 
 Refacem prezenţa, sunt 27 de consilieri prezenţi. 
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D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
       Trecem la proiectul numărul doi de pe ordinea de zi. 

Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local al 
municipiului Constanţa din data de 10.04.2023. 

Vă rog frumos să votaţi! 

Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

Trecem la proiectul numărul trei de pe ordinea de zi. 
Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local al 

municipiului Constanţa din data de 20.04.2023. 

Vă rog frumos să votaţi! 
Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 

 
Trecem la proiectul numărul patru de pe ordinea de zi. 
Aprobarea procesului verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local al 

municipiului Constanţa din data de 27.04.2023. 
Vă rog frumos să votaţi! 

Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

Trecem la proiectul numărul cinci de pe ordinea de zi. 
Proiect de hotărâre nr. 240/2023 privind rectificarea bugetului local pe anul 

2023. 

iniţiator: primar Vergil Chițac 
aviz Comisia de specialitate nr. 1  

Vă rog frumos să votaţi! 
Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

Trecem la proiectul numărul şase de pe ordinea de zi. 
Proiect de hotărâre nr. 213/2023 privind aprobarea contului anual de 

execuţie al bugetului local pe anul 2022; 
iniţiator: primar Vergil Chițac 
aviz Comisia de specialitate nr. 1  

Vă rog frumos să votaţi! 
Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 

 
Trecem la proiectul numărul şapte de pe ordinea de zi care are un 

amendament. 

Îi dau cuvântul doamnei secretar general. 
 

 D-na Fulvia-Antonela Dinescu  – secretar general 
 Este amendamentul înregistrat cu numărul 102659/25.05.2023, este un 
amendament de modificare. 

 Ca motivaţie se specifică: „Solicitarea unităţilor de învăţământ Liceul 
Teoretic Lucian Blaga, Liceul Teoretic Decebal şi Liceul de Marină pentru 

suplimentarea cu 2 burse de ajutor social şi o bursă de merit. 
 Se propune modificarea lit.b) şi lit. d) de la Art.I din PHCL nr. 236/2023.” 
 

 Text original: 
 lit.b) din Art.I „burse de merit: 7206” 

 lit.d) din Art.I „burse de ajutor social 3339” 
Text modificat: 
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lit.b) din Art.I „burse de merit: 7207” 

 lit.d) din Art.I „burse de ajutor social 3341” 
 

 D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votaţi amendamentul! 
 Cu 26 de voturi pentru, amendamentul a fost adoptat.  

 
Proiect de hotărâre nr. 236/2023 privind modificarea HCL nr. 477/2022 

pentru aprobarea numărului şi cuantumului burselor aferente anului şcolar 
2022-2023 pentru elevii din învăţământul preuniversitar, cu modificările şi 
completările ulterioare;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 
aviz Comisiile de specialitate nr. 1 şi nr. 4  

 
  Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 

 
Proiectul numărul opt de pe ordinea de zi. 

 
Proiect de hotărâre nr. 219/2023 pentru modificarea şi completarea HCL nr. 

614/2022 privind stabilirea impozitelor şi taxelor la nivelul municipiului 
Constanţa în anul 2023;    

        iniţiator: primar Vergil Chițac 

 avize Comisiile de specialitate nr. 1 şi nr. 5 
 

  Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

  Proiectul numărul nouă de pe ordinea de zi. 
     Proiect de hotărâre nr. 216/2023 pentru modificarea HCL nr. 141/2023 

privind aprobarea organigramei, statului de funcţii şi a Regulamentului de 
organizare şi funcţionare ale Direcţiei generale de asistenţă socială 
Constanţa;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 
avize Comisiile de specialitate nr. 1 şi nr. 5 

 
  Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 26 de voturi pentru. 

 
  Proiectul numărul zece de pe ordinea de zi. 

Proiect de hotărâre nr. 227/2023 privind stabilirea preţurilor de vânzare a 
energiei termice produse în cele 45 de centrale termice de bloc şi cele 3 
centrale de cvartal aparţinând unităţii administrativ teritoriale municipiul 

Constanţa date în administrare societăţii Termocentrale Constanţa SRL;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 

avize Comisiile de specialitate nr. 1 şi nr. 3 

  Vă rog frumos să votaţi! 

  Proiectul a fost adoptat cu 26 de voturi pentru. 
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  Proiectul numărul unsprezece de pe ordinea de zi. 

Proiect de hotărâre nr. 228/2023 privind aprobarea raportului asupra 
activităţii de administrare desfăşurată de Consiliul de Administraţie al 

societăţii Termocentrale Constanţa SRL pe anul 2022;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 
avize Comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 şi nr. 5 

 
Vă rog frumos să votaţi! 

  Proiectul a fost adoptat cu 26 de voturi pentru. 
 
  Proiectul numărul doisprezece de pe ordinea de zi. 

Proiect de hotărâre nr. 229/2023 privind aprobarea situaţiilor financiare 
încheiate la 31.12.2022 ale societăţii Termocentrale Constanţa SRL;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 

avize Comisiile de specialitate nr. 1 şi nr. 3 

Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

  Proiectul numărul treisprezece de pe ordinea de zi. 
  Proiect de hotărâre nr. 211/2023 privind aprobarea situaţiilor financiare   

anuale la 31.12.2022 ale societăţii Termoficare Constanţa SRL;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 

avize Comisiile de specialitate nr. 1 şi nr. 3 
 

Vă rog frumos să votaţi! 

  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

  Proiectul numărul paisprezece de pe ordinea de zi. 
Proiect de hotărâre nr. 223/2023 privind aprobarea preţului local al 
energiei termice furnizată de către societatea Termoficare Constanţa SRL 

în municipiul Constanţa;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 

avize Comisiile de specialitate nr. 1 şi nr. 3 

Vă rog frumos să votaţi! 

  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 
  Proiectul numărul cincisprezece de pe ordinea de zi. 

Proiect de hotărâre nr. 212/2023 pentru modificarea HCL nr. 100/2023 

privind stabilirea preţului local pentru populaţie al energiei termice 

furnizată de către societatea Termoficare Constanţa SRL şi a subvenţiei 

unitare acordată populaţiei pentru perioada 01.04.2023-31.12.2023, în 

municipiul Constanţa;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 

avize Comisiile de specialitate nr. 1 şi nr. 3 

Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
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  Proiectul numărul şaisprezece de pe ordinea de zi. 

Proiect de hotărâre nr. 224/2023 privind modificarea Contractului de 

delegare a gestiunii serviciului public de alimentare cu energie termică a 

municipiului Constanţa nr. 116750/10.06.2021 aprobat prin HCL nr. 

49/2021;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 

avize Comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 şi nr. 5 

Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 

 
  Proiectul numărul şaptesprezece de pe ordinea de zi. 

Proiect de hotărâre nr. 214/2023 privind aprobarea Raportului anual al 

administratorilor societăţii Termoficare Constanţa SRL pentru exerciţiul 

financiar încheiat la data de 31.12.2022 şi a Raportului anual privind 

remuneraţiile şi alte avantaje acordate membrilor Consiliului de 

Administraţie şi directorilor societăţii Termoficare Constanţa SRL pentru  

anul 2022;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 

avize Comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5 

Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 

 
Proiectul numărul optsprezece de pe ordinea de zi. 
Proiect de hotărâre nr. 220/2023 pentru modificarea HCL nr. 220/2017 

privind realizarea unui proiect pilot de transformare a punctului termic nr. 
31 în staţie de producere a energiei termice din surse neconvenţiale de 

producere, respectiv din biomasă şi energie solară;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 
avize Comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5 

 
Vă rog frumos să votaţi! 

  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 
Proiectul numărul nouăsprezece de pe ordinea de zi. 

Proiect de hotărâre nr. 234/2023 privind aprobarea nominalizării şefilor de 
secţie de către Senatul Universităţii „Ovidius” din Constanţa şi validarea 

rezultatelor concursului de ocupare a funcţiei de şef Laborator de analize 
medicale din cadrul Spitalului Clinic de Boli Infecţioase Constanţa;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 

avize Comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3, nr. 4 şi nr. 5 
 

Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
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Proiectul numărul douăzeci de pe ordinea de zi. 

Proiect de hotărâre nr. 210/2023 privind aprobarea lucrărilor de interes local 
în vederea repartizării orelor de muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001 

privind venitul minim garantat, pentru anul 2023;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 
avize Comisiile de specialitate nr. 3 şi nr. 5 

 
Vă rog frumos să votaţi! 

Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 
Proiectul numărul douăzeci şi unu de pe ordinea de zi. 

Proiect de hotărâre nr. 233/2023 pentru aprobarea actului adiţional la 
contractul de delegare a gestiunii serviciului public de salubrizare a 

municipiului Constanţa prin concesiune nr. 70717/09.05.2008 încheiat cu 
Polaris M Holding SRL;    

   iniţiator: primar Vergil Chițac 

   avize Comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5 
 

Vă rog frumos să votaţi! 
Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 

 
Proiectul numărul douăzeci şi doi de pe ordinea de zi. 

Proiect de hotărâre nr. 221/2023 privind aprobarea vânzării imobilului-

locuinţă situat în municipiul Constanţa, str. Sergent Nicolae Grindeanu nr. 

68, bl. E8, sc. A, et. 4, ap. 17, către Basarab Viorica la preţul stabilit prin 

expertiză întocmită de expert Dăbuleanu Marilena de 74.643 lei, în vederea 

punerii în executare a Deciziei civile nr. 76/31.01.2023 pronunţată de 

Tribunalul Constanţa în dosarul civil nr. 11122/212/2019;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 

avize Comisiile de specialitate nr.1 și nr. 5 
 

Vă rog frumos să votaţi! 
Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 
Aş dori să am şi eu o intervenţie la punctul următor. 

 
D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
Sigur domnul consilier. 

Proiectul numărul douăzeci şi trei de pe ordinea de zi. 
Proiect de hotărâre nr. 222/2023 privind aprobarea vânzării prin licitaţie 

publică, a caietului de sarcini, a fişei de date a procedurii, precum şi a 
raportului de evaluare ce stabileşte preţul minim de pornire a vânzării 

terenului în suprafaţă de 79 mp, situat în municipiul Constanţa, str. 
Pescarilor nr. 35A, identificat cu număr cadastral 252933, proprietatea 
privată a municipului Constanţa;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 

avize Comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5  

Aveţi cuvântul domnule consilier. 
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Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

Mulţumesc! 50 000 de euro aceasta este suma fabuloasă pentru care 
municipiul Constanţa probabil vinde un teren fără de care nu s-ar fi putut construi 

un bloc pe taluz şi probabil fără această sumă nu ar mai fi putut supravieţui. 
Nu înţeleg de ce ar trebui să vindem acest teren. 
Ba mai mult, o aceiaşi hotărâre a fost aprobată şi în anul 2020 şi anulată 

definitiv de instanţă la sfârşitul anului 2022. 
De cine a fost atacată în instanţă, a fost atacată de Asociaţia Constanţa 

Altfel, a cărui preşedinte era domnul primar la momentul respectiv. 
Aş vrea totuşi să amintesc şi o declaraţie pe care domnul primar o făcea în 

2020, atunci când era doar candidat la funcţia de primar şi spunea dumnealui că 

primarul în funcţie la momentul respectiv, Decebal Făgădău vinde Constanţa 
bucată cu bucată şi dădea trei exemple de terenuri: unul dintre aceste terenuri 

este citez „79 mp pe str. Pescarilor nr. 35A către domnul Pufleanu, precum în 
primul caz şi aici ar fi putut amenajată o zonă verde, dar domnul Pufleanu care 
deţine un teren amplasat se pare chiar pe faleză nu ar fi putut construi pe el 

pentru că nu avea acces pe el la calea publică şi deschidere suficientă” şi încheia 
această declaraţie domnul primar spunând că:  „vânzarea în general a terenurilor 

trebuie să se realizeze cel mult în interesul public al comunităţii, nu ca să îşi facă 
hoteluri sau blocuri prietenii primarului”. 

 Dar putem să înţelegem, atunci dumnealui era candidat la Primăria 
Constanţa, acum este primar care are prieteni. 

 

D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
Domnul primar doriţi să interveniţi? 

 
Dl. Vergil Chiţac – primar 
Domnul consilier Cocargeanu, indiferent ce opinie aş fi avut atunci şi acum 

suntem în faţa unei realităţi şi anume faptul că s-a votat deja oportunitatea 
vânzării acestui teren iar noi acum am stabilit printr-un evaluator preţul iar 

oportunitatea s-a votat cu 2/3. Deci chiar nu contează opinia mea. 
În altă ordine de idei să ştiţi că numai proştii nu se răzgândesc, am şi eu 

dreptul la rândul meu să mă răzgândesc, atunci nu am cunoscut în detaliu situaţia 

asta, însă eu sunt convins şi acolo nu se va construi niciun bloc. 
 

Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 
Aşa este domnule primar aveţi şi dumneavoastră dreptul să vă răzgândiţi, 

acum puteţi şi dumneavoastră să vindeţi Constanţa bucată cu bucată. 

 
Dl. Vergil Chiţac – primar 

Nu vând eu Constanţa bucată cu bucată. Bucăţile astea care se vând se vând 
cu votul a 2/3 din votul consilierilor locali. 

 

Dl. Mihai Ochiuleţ – consilier local 
De ce aţi iniţiat proiectul, dumneavoastră sunteţi iniţiatorul proiectului 

domnul primar. 
 
Dl. Vergil Chiţac – primar 

Sunt obligat să iniţiez astfel de proiecte pentru că omul a cerut. Să nu iniţiez 
proiecte de genul acesta ar fi un abuz din partea mea, dar dumneavoastră credeţi 

că aşa se poate administra cu abuzuri. 
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Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

Aţi iniţiat proiectul la câteva săptămâni după ce s-a dat decizia definitivă a 
instanţei, ba mai mult prima dată proiectul a picat după care a fost votat în 

următoarea şedinţă oportunitatea, despre asta e vorba. 
Noi avem proiecte de trei luni de zile care nu intră atât de repede la vot în 

consiliu. 

 
Dl. Vergil Chiţac – primar 

E ultima dată când intervin pentru că îmi dau seama că nu aţi înţeles absolut 
nimic din ce înseamnă administrarea aici în Constanţa şi într-un oraş. 

 

D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
Cred că aţi punctat ce aţi avut de punctat domnul consilier. 

 
       Proiectul numărul douăzeci şi trei de pe ordinea de zi. 

Proiect de hotărâre nr. 222/2023 privind aprobarea vânzării prin licitaţie 

publică, a caietului de sarcini, a fişei de date a procedurii, precum şi a 
raportului de evaluare ce stabileşte preţul minim de pornire a vânzării 

terenului în suprafaţă de 79 mp, situat în municipiul Constanţa, str. 
Pescarilor nr. 35A, identificat cu număr cadastral 252933, proprietatea 

privată a municipului Constanţa;    
       iniţiator: primar Vergil Chițac 
       avize Comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5  

 
Vă rog frumos să votaţi! 

 
Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 
Şi la punctul douăzeci şi patru vom avea o intervenţie. Va interveni colega 

mea Cristiana Popescu. 
 

Dl. Mihai Ochiuleţ – consilier local 
La mine vă rog să consemnaţi împotrivă. 
 

D-na Mirela Garip – consilier local 
Doamna preşedinte sunt împotrivă. 

 
D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 

 Cu 18 voturi pentru şi 8 împotrivă proiectul nu a trecut. 
 

Proiectul numărul douăzeci şi patru de pe ordinea de zi. 
Proiect de hotărâre nr. 225/2023 privind aprobarea oportunităţii vânzării 
prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 692 mp situat în municipiul 

Constanţa, Aleea Universităţii nr. 48A (Baza Nautică Ceronav) actual Aleea 
Universităţii nr. 48B, proprietatea privată a municipiului Constanţa;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 

avize Comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5  
 

Avem aici o intervenţie. 
Vă rog frumos doamna consilier Cristiana Popescu! 
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D-na Cristiana Popescu – consilier local 

Vă mulţumesc frumos doamna preşedinte! 
Aşa cum spunea şi colegul meu, ani la rând terenurile Constanţei au fost 

vândute, concesionate, retrocedate iar în schimbul acestor tranzacţii oraşul 
nostru s-a umplut de betoane. 

Au mai rămas câteva terenuri în proprietatea primăriei pe care trebuie să 

le folosim cu discernământ. 
În acest proiect e vorba de un teren de aproximativ 700 mp fix pe malul 

lacului în zona campusului universitar, chiar dacă acest teren se învecinează pe 
două laturi cu terenurile Ceronav, nu există nicio siguranţă că licitaţia va fi 
câştigată de aceştia deşi cererea a fost făcută de ei. 

Nu este clar dacă terenul are acces la un drum public, dar chiar şi aşa prin 
servitute de trecere conform Codului civil ar deveni construibil. 

Nu avem nicio garanţie de oferit constănţenilor că reglementările prevăzute 
în PUG şi în proiect vor rămâne la fel având în vedere istoricul Constanţei dar şi 
a amendamendelor depuse de PSD în parlament pentru noul Cod al urbanismului 

fix pe această speţă. 
Pe de altă parte Ceronav nu a epuizat toate rezervele de teren avute în 

proprietate dar mai cere teren de la primărie. 
Prin urmare noi considerăm că nu au fost prezentate suficiente argumente 

pentru a fi de acord cu această vânzare. 
 Vă mulţumesc! 
 

D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
Mulţumim şi noi! 

Vă rog frumos să votaţi! 
 
Proiectul numărul douăzeci şi patru a fost adoptat cu 19 voturi pentru, 5,  

împotrivă (Florin-Cătălin Iacob, Romeo-Stavăr Vergea, Dumitru Caragheorghe, 
Aura-Badea Cerasela, Mirela Garip) şi 3 abţineri(Cristiana Popescu, Florin-Daniel 

Cocargeanu, Mihai Ochiuleţ). 
 

Proiectul numărul douăzeci şi cinci de pe ordinea de zi. 

  Proiect de hotărâre nr. 232/2023 privind aprobarea declanşării procedurii 

de expropiere a imobilului-teren, proprietate privată, în suprafaţă totală de 

350 mp, situat pe amplasamentul obiectivului de investiţii de utilitate 

publică şi de interes local „Realizare stradă/arteră colectoare între strada 

Topazului şi strada Rubinului din municipiul Constanţa”;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 
- avize Comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5 

 
Vă rog frumos să votaţi! 

Proiectul a fost adoptat cu 21 voturi pentru şi 6 abţineri (Claudia Dobre, 
Dan Georgescu, Cristian Tincu, Cristian Mihăilescu, Nicolae Irinela, Liviu 
Merdinian). 

 
Proiectul numărul douăzeci şi şase de pe ordinea de zi. 

Proiect de hotărâre nr. 231/2023 privind aprobarea declanşării procedurii 
de expropiere a imobilelor-terenuri, proprietate privată, situate pe 
amplasamentul obiectivului de investiţii de utilitate publică şi de interes local 
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„Amenajare peisagistică şi parcaje aferente zonei terenurilor de tenis din 

cartierul Tomis Nord, Aleea Capidava/Aleea Argeş,  municipiul Constanţa”;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 

- avize Comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5 
 
Vă rog frumos să votaţi! 

 
Proiectul a fost adoptat cu 20 voturi pentru şi 7 abţineri (Claudia Dobre, 

Costin-Ioan Răsăuţeanu, Dan Georgescu, Cristian Tincu, Cristian Mihăilescu, 
Nicolae Irinela, Liviu Merdinian). 

 . 

 
Proiectul numărul douăzeci şi şapte de pe ordinea de zi. 

Proiect de hotărâre nr. 241/2023 privind aprobarea scoaterii din funcţiune, 
casării şi valorificării a unor mijloace fixe care aparţin municipiului 
Constanţa; 

 iniţiator: primar Vergil Chițac 

- avize Comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5 

Vă rog frumos să votaţi! 
 

D-na Cristiana Popescu – consilier local 
Doamna preşedintă, am vrea şi noi să ne convingem că domnul Dede 

Perodin este prezent şi că nu votează altcineva în locul dumnealui. 
 
Dl. Vergil Chiţac – primar 

Cum doriţi să facem acest lucru? 
Vă dăm cuvântul nostru. 

 
D-na Cristiana Popescu – consilier local 
Foarte simplu, să îşi deschidă camera! 

 
  D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 

Domnul Dede Perodin este prezent are tableta deschisă şi votează şi 
votează de pe aceasta. 

 

D-na Cristiana Popescu – consilier local 
Cum putem verifica? 

 
Dl. Costin-Ioan Răsăuţeanu – consilier local 
Domnul Dede Perodin nu este în ţară şi are probleme cu internetul şi nici 

noi nu dăm de el. 
 

Dl. Mihai Ochiuleţ – consilier local 
Cum votează dacă nu are internet? 
 

Dl. Costin-Ioan Răsăuţeanu – consilier local 
Votează doar când are internet. 

 
D-na Cristiana Popescu – consilier local 
Rugămintea mea este să se consemneze în procesul-verbal că vom 

contesta prezenţa domnului Dede Perodin. 
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Trebuie să demonstreze că este prezent. 

 
D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 

Proiectul de la punctul numărul 27 a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

Dl. Mihai Ochiuleţ – consilier local 

       Colegul nostru dacă a votat să îşi deschidă camera că înseamnă că are 
internet. 

 E foarte simplu, e vorba de doar o secundă. 
 
 Dl. Dede Perodin – consilier local 

 Bună ziua! 
  

D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
  E în regulă domnul Dede Perodin. 
 

Proiectul numărul douăzeci şi opt de pe ordinea de zi. 
  Proiect de hotărâre nr. 235/2023 privind atestarea apartenenţei la 

domeniul privat al municipiului Constanţa a unor imobile situate în 
municipiul Constanţa;   

iniţiator: primar Vergil Chițac 

- avize Comisiile de specialitate nr. 1   și nr. 5 

  Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 

 

Proiectul numărul douăzeci şi nouă de pe ordinea de zi. 
Proiect de hotărâre nr. 237/2023 pentru revocarea parţială a HCL nr. 

75/2023 privind revocarea dreptului de administrare al societăţii 
Administraţia Fondului Imobiliar SRL Constanţa asupra unor imobile situate 
în municipiul Constanţa;   

iniţiator: primar Vergil Chițac 

- avize Comisiile de specialitate nr. 1   și nr. 5 

  Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

Aş dori să am şi eu o intervenţie aici. 

D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
Sigur domnul consilier! 

Este vina mea că nu am întrebat de la început unde doriţi să aveţi 
intervenţii. 

 

  Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 
Cu una sau două şedinţe în urmă, în momentul în care am solicitat aceste 

imobile de la AFI, domnul primar ne spunea că ei nu au capacitatea de a 
implementa aceste proiecte. 

Ce s-a schimbat între timp şi cum de au capacitatea aşa dintr-odată, acum 

pot să facă şi licitaţii. 
În plus noi am spus şi la momentul respectiv că au nişte contracte în 

derulare şi ni s-a spus că acele contracte este ok să fie preluate deşi erau nişte 
bani angajaţi de o societate comercială, nu erau bani angajaţi de către primărie 
la momentul respectiv. 
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Până să închei am o întrebare pentru doamna secretar general de fapt o 

rugăminte, am înţeles că prefectura a emis la această hotărâre o notificare sau o 
adresă, din câte ştiu şi din ce adrese ne aţi mai dat în trecut, nu toate, acestea 

sunt adresate consiliului local doar că noi nu le primim. 
Am vrea de acum încolo ca toate notificările care vin de la prefectură şi 

sunt adresate Consilului local să fie primite de Consiliul local şi de toţi consilierii 

locali, noi acum nu ştim ce a invocat prefectura în acea adresă cu privire la 
această hotărâre pe care acum o revocăm parţial şi ar trebui să vedem la ce 

lucruri se face referire acolo. 
Mulţumesc! 
 

D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
Am să dau cuvântul doamnei Ispas. 

 
D-na Carmen Mihaela Ispas – director executiv adjunct Direcţia patrimoniu 

  Bună ziua! 

 Domnul consilier m-a întrebat şi în comisii şi i-am explicat că cei de la AFI 
au venit cu o solicitare şi ne-au comunicat faptul că au contracte în derulare şi 

sunt în imposibilitatea predării acelor imobile. 
 

 Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 
 Este notificare venită de la prefectură? 
 

 D-na Fulvia-Antonela Dinescu  – secretar general 
Nu este o notificare, este o adresă către secretar prin care cereau nişte 

detalii cu privire la aceste bunuri care au fost retrase pe care am transmis-o 
colegilor de la Direcţia patrimoniu, doamnei Carmen Ispas şi în funcţie de 
solicitarea de la prefectură s-a făcut această corectură a hotărârii de consiliu. 

 
Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

Unele ne sunt adresate şi trebuie să intrăm în posesia lor doar la cerere iar 
aceasta este adresată doar dumneavoastră. 

Dacă tot se cere lămurire cu privire la un proiect de hotărâre pe care noi   

l-am votat ar trebui să ne aduceţi şi nouă la cunoştinţă pentru că votul este al 
nostru.   

D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
Vă rog frumos să votaţi! 
Proiectul de la ordinea douăzeci şi nouă a fost adoptat cu 27 de voturi 

pentru. 
 

Proiectul numărul treizeci de pe ordinea de zi.  
Proiect de hotărâre nr. 238/2023 privind aprobarea revocării dreptului de 
folosinţă gratuită pe durata existenţei construcţiei al Arhiepiscopiei 

Tomisului – Parohia Sf. Mucenici Epictet şi Astion asupra imobilului teren 
în suprafaţă de 40,00 mp identificat cu nr. cadastral 257872, situat în 

municipiul Constanţa, aleea Veteranilor, Zona Constanţa-Sud, lot 2;   
iniţiator: primar Vergil Chițac 

  - avize Comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5 

  Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
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Proiectul numărul treizeci şi unu de pe ordinea de zi.  

Proiect de hotărâre nr. 239/2023 privind acordarea cu titlu gratuit a 
dreptului de uz şi servitute, către societatea E-Distribuţie Dobrogea SA 

asupra imobilului teren în suprafaţă totală de 40,00 mp identificat cu nr. 
cadastral 257872, situat în municipiul Constanţa, aleea Veteranilor- zona 
Constanţa Sud, lot 2, pentru amplasarea unui post de transformare în 

anvelopă de beton (PTAB1 proiectat), în vederea realizării serviciului public 
de distrubuţie a energiei electrice;   

iniţiator: primar Vergil Chițac 

- avize Comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5 

  Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

Proiectul numărul treizeci şi doi de pe ordinea de zi.  
Proiect de hotărâre nr. 230/2023 privind acordarea cu titlu gratuit a 

dreptului de uz şi servitute, către societatea E-Distribuţie Dobrogea SA 
asupra imobilului teren în suprafaţă totală de 222,00 mp (210,00 mp LES 
MT şi 12,00 mp PC) ce face parte din imobilul identificat cu nr. cadastral 

217309, situat în municipiul Constanţa, B-dul Elisabeta nr. 4 pentru 
amplasarea unui punct de Conexiune şi Reţea Medie Tensiune, necesare 

pentru realizarea serviciului public de distrubuţie a energiei electrice;   
iniţiator: primar Vergil Chițac 

- avize Comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5 

  Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 

 
Proiectul numărul treizeci şi trei de pe ordinea de zi.  

Proiect de hotărâre nr. 217/2023 privind aprobarea Planului urbanistic 
zonal pentru teritoriul extravilan – parcela A 1033/8, delimitat de limita 

intravilan şi limite cadastrale, iniţiator Stroe Constantin;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 
aviz Comisia de specialitate nr. 2   

 
  Vă rog frumos să votaţi! 

  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

Proiectul numărul treizeci şi patru de pe ordinea de zi.  

Proiect de hotărâre nr. 218/2023 privind aprobarea Planului urbanistic de 
detaliu – construire unitate de producţie, zona Palas CFR, teren rezultat 

din alipirea parcelelor A 903/82/3, A 903/84/4 şi 903/82/5, investitor Ando 
Com SRL;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 

aviz Comisia de specialitate nr. 2  
 

  Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

Proiectul numărul treizeci şi cinci de pe ordinea de zi.  
Proiect de hotărâre nr. 226/2023 privind aprobarea Planului urbanistic de 

detaliu – construire imobil S+P+6E+etaj tehnic – locuinţe colective cu 
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spaţii comerciale la parter, Palazu Mare, parcela VN 385/1/2, investitor 

Naciadi Enache;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 

aviz Comisia de specialitate nr. 2   
 

  Vă rog frumos să votaţi! 

  Proiectul a fost adoptat cu 26 de voturi pentru şi o abţinere (dl. Dede 
Perodin). 

 
 

Proiectul numărul treizeci şi şase de pe ordinea de zi.  

Proiect de hotărâre nr. 215/2023 pentru modificarea HCL nr. 185/2023 
privind numirea membrilor în Consiliul de administraţie al societăţii CT BUS 

SA;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 
avize Comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5 

 
  Vă rog frumos să votaţi! 

  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

 Trecem la ordinea de zi suplimentară. 
Proiectul numărul unu de pe ordinea de zi suplimentară. 
Proiect de hotărâre nr. 242/2023 privind aprobarea organigramei şi a 

statului de funcţii ale Spitalului Clinic de Boli Infecţioase Constanţa;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 

avize Comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3, nr. 4 şi nr. 5 
 

Vă rog frumos să votaţi! 

  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

Proiectul numărul doi de pe ordinea de zi suplimentară. 

Proiect de hotărâre nr. 248/2023 privind aprobarea situaţiilor financiare 

anuale ale societăţii Confort-Urban SRL pe anul 2022;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 
avize Comisiile de specialitate nr. 1 şi nr. 3 

 
Vă rog frumos să votaţi! 

  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

La proiectul numărul trei de pe ordinea suplimentară avem un 

amendament. 
 

Dl. Vergil Chiţac - primar 
  Doamna preşedintă vă rog să supuneţi la vot amendamentul conform 

căruia şi în titlu şi în proiect să avem în loc de aprobarea planului de 

administrare, aprobarea componentei de administrare a planului de 
administrare şi în toate documentele ce însoţesc acest proiect de hotărâre 

să înlocuim planul de administrare cu componenta de administrare a 
planului de administrare pentru că aşa este corect. 
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D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 

Colegi vă rog frumos supunem la vot amendamentul domnului primar! 
 

Amendamentul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 
Proiect de hotărâre nr. 247/2023 privind aprobarea componentei de 

administrare a planului de administrare pentru perioada 2023-2027 al 
consiliului de administraţie al societăţii Confort-Urban SRL;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 
avize Comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 şi nr. 5 
 

Vă rog frumos să votaţi cu amendamentul pe care l-am votat mai devreme! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 

 

Proiectul numărul patru de pe ordinea de zi suplimentară. 

Proiect de hotărâre nr. 245/2023 pentru modificarea HCL nr. 597/2022 
privind aprobarea documentaţiei pentru delegarea gestiunii serviciului de 
iluminat public din municipiul Constanţa;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 
 avize Comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 şi nr. 5 

 
Vă rog frumos să votaţi! 

  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

Proiectul numărul cinci de pe ordinea de zi suplimentară. 

Proiect de hotărâre nr. 249/2023 privind documentaţia de avizare a 

lucrărilor de intervenţie şi a indicatorilor tehnico-economici aferenţi 

obiectivului de investiţie „Reabilitare, modificare, modernizare drum, 

realizare arteră adiacentă – ruta ocolitoare Constanţa” din municipiul 

Constanţa;    

 iniţiator: primar Vergil Chițac 

- avize Comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 şi nr. 5 
 

Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

Proiectul numărul şase de pe ordinea de zi suplimentară. 

Proiect de hotărâre nr. 251/2023 pentru aprobarea prelungirii duratei 

contractului de asociere cu nr. 28916/22.06.1998 încheiat între Municipiul 
Constanţa şi societatea Progress Consulting SA;    

     iniţiator: primar Vergil Chițac 
     avize Comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5 
 

Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 

 

Proiectul numărul şapte de pe ordinea de zi suplimentară. 
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Proiect de hotărâre nr. 243/2023 pentru modificarea HCL nr. 63/2013 

privind aprobarea Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de 

administrare a domeniului public şi privat de interes local din municipiul 

Constanţa;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 
- avize Comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 şi nr. 5 

 
Vă rog frumos să votaţi! 

  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

Proiectul numărul opt de pe ordinea de zi suplimentară. 

Proiect de hotărâre nr. 246/2023 privind aprobarea documentaţiei de 
avizare a lucrărilor de intervenţie şi a indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiţii „Reamenajarea, modernizarea şi modificarea faţadei 
Galeriei de Artă a UAT Constanţa şi organizarea execuţiei;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 
avize Comisiile de specialitate nr. 1 şi nr. 4 
 

Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 

 

Proiectul numărul nouă de pe ordinea de zi suplimentară. 

Proiect de hotărâre nr. 244/2023 privind acordarea normei de hrană 
personalului din cadrul Direcţiei generale poliţia locală Constanţa;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 

avize Comisiile de specialitate nr. 1 şi nr. 5 
 

Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

Proiectul numărul zece de pe ordinea de zi suplimentară. 

Proiect de hotărâre nr. 255/2023 privind aprobarea documentaţiei de 

avizare a lucrărilor de intervenţie şi a principalilor indicatori tehnico – 
economici pentru obiectivul de investiţii  ”Creșterea eficienței energetice a 

imobilului Grădinița cu program prelungit nr. 45”;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 
avize Comisiile de specialitate nr. 1 şi nr. 4 

 
Vă rog frumos să votaţi! 

  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

Proiectul numărul unsprezece de pe ordinea de zi suplimentară. 

Proiect de hotărâre nr. 254/2023 privind aprobarea documentaţiei de 

avizare a lucrărilor de intervenţie şi a principalilor indicatori tehnico – 

economici pentru obiectivul de investiţii  ”Creșterea eficienței energetice a 

imobilului Grădinița cu program prelungit nr. 53, Constanța”;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 

avize Comisiile de specialitate nr. 1 şi nr. 4 
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Proiectul numărul doisprezece de pe ordinea de zi suplimentară. 

Proiect de hotărâre nr. 256/2023 privind aprobarea documentaţiei de 

avizare a lucrărilor de intervenţie şi a principalilor indicatori tehnico – 

economici pentru obiectivul de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a 

imobilului Casa Căsătoriilor, Constanța”;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 
aviz Comisia de specialitate nr. 1  
 

Vă rog frumos să votaţi! 
  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 

 

Proiectul numărul treisprezece de pe ordinea de zi suplimentară. 

Proiect de hotărâre nr. 250/2023 privind aprobarea documentaţiei de 

avizare a lucrărilor de intervenţie şi a principalilor indicatori tehnico – 

economici pentru obiectivul de investiţii  ”Creșterea eficienței energetice a 

imobilului Liceul Tehnologic Tomis- corp Cantină și corp Ateliere”;    

iniţiator: primar Vergil Chițac 
avize Comisiile de specialitate nr. 1 şi nr. 4 

 
Vă rog frumos să votaţi! 

  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

Proiectul numărul paisprezece de pe ordinea de zi suplimentară. 

Proiect de hotărâre nr. 252/2023 privind aprobarea documentaţiei de 
avizare a lucrărilor de intervenţie şi a principalilor indicatori tehnico – 

economici pentru obiectivul de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a 
clădirilor rezidenţiale din Municipiul Constanţa – zona Soveja-bloc FT4, 

FT3A, FT3B”;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 
aviz Comisia de specialitate nr. 1 

  
Vă rog frumos să votaţi! 

  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 

Proiectul numărul cincisprezece de pe ordinea de zi suplimentară. 

D-na Fulvia-Antonela Dinescu  – secretar general 

Este o greşeală în titlul hotărârii de pe ordinea de zi însă proiectul de 

hotărâre aşa cum a fost postat este pentru modificarea HCL nr. 205/2022 

privind aprobarea proiectului tehnic şi a devizului general pentru obiectivul 

de investiţii „Execuţie branşament electric aferent imobilului Cazino 

Constanţa” 

 D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 

Proiect de hotărâre nr. 253/2023 pentru modificarea HCL nr. 205/2022  
privind aprobarea proiectului tehnic şi a devizului general pentru obiectivul 
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de investiţii „Execuţie branşament electric aferent imobilului Cazino 

Constanţa”;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 

aviz Comisia de specialitate nr. 1  

Vă rog frumos să votaţi! 

  Proiectul a fost adoptat cu 27 de voturi pentru. 
 
  Dl. Costin-Ioan Răsăuţeanu – consilier local 

Aş dori să am şi eu o intervenţie la punctul numărul şaisprezece. 
 

Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 
Şi eu aş dori să am o intervenţie la punctul numărul şaisprezece. 
 

D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
Vă rog domnule Răsăuţeanu aveţi cuvântul! 

 
Dl. Costin-Ioan Răsăuţeanu – consilier local 
Mulţumesc doamna preşedinte! 

Bună ziua dragi colegi! 
Domnule încă viceprimar Florin Cocargeanu, constănţenii s-au săturat de 

ipocrizia în care vă aflaţi de ceva timp şi de certurile dintre PNL şi USR. 
Constănţenii v-au dat un vot să munciţi nu să vă certaţi. 

Nu aţi avut niciodată maturitatea necesară şi nu v-aţi creat pârghiile 
necesare pentru a vă face datoria faţă de oameni, de cetăţeni până la urmă. 

Oraşul este lăsat de izbelişte, cu şantiere care parcă nu se mai termină 

niciodată, prost gestionat şi prin incompetenţa viceprimarului „nu ştiu” de la USR, 
adică dumneavoastră. 

Trebuie să vă asumaţi eşecul lamentabil şi blocajul pe care l-aţi creat în 
acest oraş şi dumneavoastră USR partid care sunteţi la guvernarea locală şi aţi 
fost în ultimii trei ani. 

Aţi votat împreună cu PNL proiecte pe care nici nu le-aţi citit sau dacă le-
aţi citit nu aţi înţeles nimic, pentru că ar fi trebuit probabil să comunicaţi mai bine 

cu colegii dumneavoastră şi să nu votaţi regulamente aberante şi prost făcute. 
Aţi dovedit de ce sunteţi în stare, din păcate sunteţi doar buni de dat din 

gură dar să vă gândiţi la soluţii sau să vă asiguraţi că proiectele de interes pentru 

oraşul nostru sunt implementate corect, nu v-a interesat. 
V-aţi plâns într-una în ultimii trei ani, mai ales când aţi ieşit de la 

guvernarea naţională şi în acelaşi timp cât v-aţi plâns într-una aţi încasat salarii, 
salarii mari. 

Trebuia să puneţi osul la treabă, nu să vă plângeţi, trebuia să găsiţi soluţii 

de dialog şi bună guvernare locală aşa cum aţi promis în campania electorală. 
Ne-am convins de ce a fost în stare această alianţă de dreapta, un eşec 

total iar ceea ce insinuaţi şi am văzut declaraţiile din presă, că există o alianţă 
PNL-PSD, nu este decât un alt act demagogic şi populist, pe care încercaţi să îl 
propagaţi. 

Vreau să vă întreb şi sper să îmi răspundeţi domnule viceprimar: ”A fost în 
alianţă PSD cu USR atunci când v-am votat proiectele?” sau nu cumva aţi fost 

dumneavoastră în alianţă atunci când aţi votat regulamente proaste, iniţiative pe 
genunchi iar amendamentele PSD au fost respinse la vot de către dumneavoastră 
„Cine era în alianţă cu cine?” 

Grupul PSD va vota pentru proiectul de eliberare din funcţia de viceprimar. 
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Vă mulţumesc! 

 
D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 

Votul este secret domnul consilier. 
Domnul viceprimar Cocargeanu aveţi cuvântul! 

Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

Mulţumesc doamna preşedinte! 
Până să fac referire la proiect o să îi răspund domnului fost viceprimar „nu 

am existat patru ani de zile” şi o să îi spun în felul următor, proiectele PSD, cele 

bune au fost susţinute de grupul consilierilor USR la fel cum şi dumnealui a 
susţinut proiectele pe care le-a considerat OK pentru cetăţeni. 

În plus dacă ni se aduc nouă acuze că am votat împreună cu PNL 
regulamente proaste, haideţi să ne aducem aminte cine a votat împreună cu PNL 
regulamentul din Peninsulă, care a fost şi desfiinţat de instanţă şi cine era în piaţă 

împreună cu noi, că eram toţi liderii politici ai partidelor care se află în Consiliul 
local şi promiteau oamenilor că vor repara acest lucru. 

Am venit şi am convocat o şedinţă extraordinară a Consiliului local, oamenii 
erau în faţa primăriei şi am propus suspendarea şi refacerea Regulamentului 
astfel încât să existe un regulament dar să fie şi oamenii mulţumiţi. 

Cum au votat domnii consilieri de la PSD şi PNL? 
Cum a votat domnul Răsăuţeanu după ce în piaţă se bătea cu pumnul în 

piept că îi va apăra pe oameni? 
Vă spun, au votat împotriva proiectului USR de suspendare a acelui 

regulament şi după aceea a venit instanţa şi ne-a dat dreptate domnule 

Răsăuţeanu. 

D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
Am o rugămite domnilor consilieri, avem un proiect pe ordinea de zi pe 

care trebuie să îl votăm, haideţi să ne limităm la ce avem de spus pe marginea 
acestui proiect şi să nu extrapolăm, să nu intrăm în polemici şi în alte subiecte. 

 
Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 
Doamna preşedinte trebuie să îmi daţi drept la replica la ceea ce a spus 

domnul Răsăuţeanu nu pot să las şi să nu răspund. 
 

D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
Cred că aţi avut drept la replica, acum haideţi să vorbim pe marginea 

proiectului. 

Mulţumesc frumos! 
 

Dl. Costin-Ioan Răsăuţeanu – consilier local 
Doamna preşedinte două secunde vreau să îi răspund domnului 

Cocargeanu şi după aceea trecem la vot. 

Deosebirea dintre mine şi domnul Cocargeanu este că în emisiunile TV la 
care aţi fost din zece întrebări pe care vi le punea cel care modera acea emisiune 

dumneavoastră la şapte întrebări răspundeaţi cu “nu ştiu”. 

Dl. Dumitru Caragheorghe – consilier local 
Doamna preşedintă vă rog să interveniţi, este atac la persoană ce se 

întâmplă. 

 
 



22 
 

 

 
 D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 

Am o rugăminte, eu conduc această şedinţă, am apreciat să dau câteva 
minute ambilor colegi care s-au înscris la cuvânt şi vă rog să ne respectăm 
reciproc. 

I-am acordat şi domnului Răsăuţeanu un drept la replică şi acum aveţi 
domnul Cocargeanu ceva de spus pe marginea proiectului de hotărâre pe care 

urmează să îl votăm acum? 
Asta nu mai e şedinţă. 
Vă rog să trecem la vot! 

 
Dl. Costin-Ioan Răsăuţeanu – consilier local 

Doamna preşedinte problema este că această demitere, poate nici raportul 
de specialitate nu este fundamentat aşa mai cuprinzător, dar aici vorbim de 
incompetenţă de fapt. 

Nu poţi să nu ştii să răspunzi la o întrebare care ţinea de un domeniu, de 
o direcţie de specialitate pe care o aveai în subordine. 

 
Dl. Dumitru Caragheorghe – consilier local 

Vorbim despre proiect sau despre ce vorbim doamna preşedinte. Asta este 
calomnie. 

 

D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
Domnul Răsăuţeanu haideţi să ne referim la proiect, orice polemică pe 

acest subiect o putem face în alt cadru nu în şedinţa Consiliului local. 
Domnul Cocargeanu mai aveţi ceva de adăugat? 
 

Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 
Da, pe lângă faptul că eu am apărut la emisiuni, nu am stat patru ani fără 

să merg la o emisiune cum au făcut alţii. 
Referitor la proiect o să le iau cumva pe rând pentru că în articolul 152 din 

Codul administrative spune la alin. 5 că: “eliberarea din funcţie trebuie să fie 

motivată temeinic”, o să mă raportez la cee ace este specificat în referatul de 
aprobare şi anume se face referire aici la voturile pe care eu le-am dat în cadrul 

Consiliului local în calitatea mea de viceprimar. 
Vreau să spun că eu în Consiliul local sunt consilier ales de către cetăţenii 

acestui oraş şi nu am calitatea de viceprimar, iar Consiliul local nu este în 

subordinea Primăriei ca să îmi spună cineva modul în care trebuie să votez în 
Consiliul local.  

Pentru că tot vorbea domnul Răsăuţeanu de incompetenţă, vreau să atrag 
atenţia că niciunul dintre motive din acest referat de aprobare nu se referă la 
activitatea mea de viceprimar, nu se referă la direcţiile pe care le-am condus, se 

referă doar la un vot pe care l-am dat, contrar lucrurilor pe care le crede domnul 
primar şi nu este deloc OK. 

În plus declaraţiile din spaţiu public referitor la acest aspect art. 207 din 
Codul administrativ privind Protecţia aleşilor locali prevede următoarele: 
„Libertatea de opinie în exercitarea mandatului alesului local pentru soluţionarea 

şi gestionarea treburilor publice în interesul colectivităţii locale pe care o 
reprezintă este garantată.” Deci dreptul la opinie este garantat. 

Un alt lucru pe care îl menţionează domnul primar în referatul de aprobare 
este cel conform căruia am pus în pericol împrumutul. Pe lângă faptul că eu am 
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un singur vot în Consiliul local, aş vrea să vedem despre ce a fost vorba, atumci 

înainte de şedinţa de Consiliu local când am văzut lista cu proiecte am solicitat 
domnului primar şi sunt martori dintre colegii noştri chiar şi domnul viceprimar, 

am solicitat o discuţie pe acest proiect pentru că voiam să discutăm această listă 
de proiecte, pentru că pe această listă de proiecte pe care se solicită împrumut 
şi domnul primar spune că am pus împrumutul în pericol sunt trei proiecte: cele 

ale marilor bulevarde care în momentul de faţă sunt puse în pericol chiar de către 
Primărie prin faptul că sunt foarte întârziate şi nu sunt finalizate şi ştim foarte 

bine, de exemplu bulevardul 1 Mai avea termen 31 mai, adică săptămâna viitoare, 
nu este nici măcar la 50%, la sfârşitul anului se pierd fondurile europene. 

 

D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
Domnul Cocargeanu are legătură cu proiectul de pe ordinea de zi? 
 

Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 
Da bineînţeles este unul dintre motivele invocate în referatul de aprobare. 

 
D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 
Vă rog frumos să concluzionaţi în 30 de secunde. 

 
Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

În plus mai era un proiect care deja s-a pierdut.  

Deci mi se spune mie că pun în pericol fondurile europene când unul dintre 

proiectele de pe lista de împrumut este cel de reamenajare a zonei 
pietonale din centrul istoric al oraşului, adică din peninsula, deja s-au 
pierdut fondurile de 25 de milioane de lei, deci eu pun în pericol şi alţii 

pierd fondurile. 
Ca o concluzie nu îmi rămâne decât să spun că urmează într-adevăr 

ceea ce aşteptam demult timp şi ceea ce am tot spus de-a lungul timpului, 
să oficializaţi relaţia care funcţionează de mult timp în cadrul Consiliului 
local dar până acum nu a fost recunoscută. 

 
D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 

Mulţumesc frumos! 

Dl. Daniel Georgescu – consilier local 

Doamna preşedinte vă rog două secunde! 
Vreau să îi dau eu o replica domnului primar şi să îi spun atât că PSD 
Constanţa ca să se liniştească şi dânsul, nu va propune în acest mandate 

niciun viceprimar şi nu va susţine proiectele PNL decât dacă sunt în 
interesul constănţenilor şi cu asta am încheiat. 

 
D-na Mihaela Andrei – președinte de ședință 

Mulţumesc frumos! 

Proiectul numărul şaisprezece de pe ordinea de zi suplimentară. 
Proiect de hotărâre nr. 257/2023 privind eliberarea din funcția de   

viceprimar al municipiului Constanța a domnului Cocargeanu Florin-Daniel;    
iniţiator: primar Vergil Chițac 

aviz Comisia de specialitate nr. 5  
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Colegi vă rog frumos să votaţi, vedeţi că votul este secret. 

 
 Cu 19 voturi pentru şi 7 împotrivă proiectul a fost adoptat. 

         Au fost supuse la vot toate proiectele de pe ordinea de zi şi ordinea 

suplimentară. 

       Vă mulţumesc frumos. O zi bună! 

 

 

 

        Președinte ședință,                                             Secretar general, 

         Mihaela Andrei                                             Fulvia Antonela Dinescu 
 

 

 

 

 

 

 

                                                                             Elaborat, 
                                                       consilier superior Corina-Despina Iorgovan 


